
 
 
 

 

 
 

 
Zápis z VIII. výjezdního zasedání Rady a Výboru KS JMK 

konaného dne 12. 10. 2019 od 15,00 hodin v klubovně ZO ČSCH 
Kuřim 

 
Přítomní:  
Výbor KS JMK: předseda – Ing. R. Novotný, jednatelka – Ing. D. Malá, předsedové sekcí: A. 
Polášková, J. Procházka, J. Albrecht, Reidlinger -man.log., I. Drobiličová – ekonomka 
(účastna od bodu 10.) 
 
Kontrolní komise:  
Omluveni: J. Bayer, V. Vytrhlík, Ing. J. Bareš 
 
Rada KS JMK:  
OO Blansko: J. Procházka 
OO Brno: R. Valeš, M. Uher 
OO Břeclav: omluveni, nepřítomni 
OO Hodonín: omluveni, nepřítomni 
OO Vyškov: Ing. J. Albrecht, J. Hon 
OO Znojmo: Ing. R. Novotný, A. Polášková 
 
Předsedové krajských a okresních odborných sekcí:  
- Drůbež: A. Polášková 
- Holubi: J. Ludvík, Ing. J. Albrecht 
- Králíci: J. Procházka, MVDr. V. Šimek 
- Exoti: Z. Lejsek 
- MCH: omluveni, nepřítomni 
- Králičí hop – D. Baštová, K. Baštová 
                          
Program:  
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
3. Jihomoravské dožínky 2019 v Brně – zhodnocení akce (R. Valeš a předsedové sekcí, I. 
Drobiličová) 
4.  JUVENES MORAVIA 2020 a JUVENES RABBIT JUMPING MORAVIA 2020 – (Ing. 
R. Novotný) 
5. Prezentace KS JMK na akcích Den náborů Kraví Hora, Brno 7. 9. 2019 a Kroužkování 8. 
10. 2019 – králičí hop (Ing. R. Novotný)  
6. Pokladní zpráva – aktuální stav (I. Drobiličová) 
7. CV mladých králíků a mladé drůbeže Přerov 2019 (Ing. R. Novotný) 
8. Informace o CV Chovatel 2019 (Ing. R. Novotný) 
9. Propozice výstavy MORAVIA Brno 2019 (Ing. D. Malá) 



10. Soutěžní podmínky pro udělení titulů MISTR MORAVIA a ŠAMPION MORAVIA 
(Ing. D. Malá) 

11. Harmonogram přípravy výstavy MORAVIA Brno 2019 (Ing. R. Novotný, Ing. D. Malá) 
12. Různé, diskuse 
13. Usnesení a závěr 

  14. Večeře 
 
 
Body jednání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání – zasedání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. 
Radek Novotný. Nejprve poděkoval statutárům ZO ČSCH Kuřim – předsedovi L. 
Reidlingerovi a jednatelce Ing. D. Malé za poskytnutý azyl. Následně vyzval ke schválení 
programu zasedání.    
Návrh na usnesení: Rada schvaluje program VIII. výjezdního zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro 7          Proti 0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu – zapisovatelkou byla Radou schválena 
Ing. D. Malá (hlasování Pro 7). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. Novotný a 
Ing. Josef Albrecht (hlasování Pro 7). Usnesení bylo přijato. 
 
3. Jihomoravské dožínky 2019 v Brně – zhodnocení akce (R. Valeš a předsedové sekcí, I. 
Drobiličová) 
Předseda KS JMK poděkoval všem zúčastněným. Přes počáteční problémy v organizaci, 
neúčast ukázky králičího Hopu, akce splnila svůj účel. Příští JMK Dožínky se budou konat na 
okrese Hodonín. Dále se vyjádřil R. Valeš, ve finále akce dopadla dobře, trochu problém s 
úklidem po ukončení akce. Nutno ještě doladit spolupráci s lidmi.   
Velmi dobře hodnocena výstavka peří a vajec a dále občerstvení v režii I. Drobiličové.  
D. Malá informovala o hodnocení akce ze strany JMK. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o realizaci Jihomoravských dožínek 2019 v Brně. 
Hlasováni: Pro: 7             Proti: 0          Zdržel se: 0  
 
4.  JUVENES MORAVIA 2020 a JUVENES RABBIT JUMPING MORAVIA 2020  
Bod uvedl Ing. R. Novotný, do konce října 2019 je příjem přihlášek k pořádání této akce 
v roce 2020 s tím, že králičí hop musí být součástí této akce. V přihláškách bude nejdříve 
hodnocena možnost pořádání králičího hopu a dále bude dána priorita střídání okresů 
k pořádání této výstavy. 
Zatím podána přihláška ZO Rohatec.  
Návrh na usnesení: 
K podaným přihláškám se nejdříve vyjádří sekce králičího hopu (D. Baštová), poté rozhodne 
Rada KS s tím, že bude upřednostněna rotace výstavy v rámci celého území JMK. Opětovně 
bude rozeslán e-mail D. Baštové k podmínkám pro pořádání závodů v králičím hopu. 
Hlasování: Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 
 
5. Prezentace KS JMK na akcích Den náborů Kraví Hora, Brno 7. 9. 2019 a 
Kroužkování 8. 10. 2019 – králičí hop (Ing. R. Novotný)  
Uvedl Ing. R. Novotný, jednalo se o prezentace králičího hopu v Brně. Přestože bylo třeba se 
těchto akcí zúčastnit, samotná organizace byla pouze na předsedovi a na jednatelce.  



Den náborů Kraví Hora – účast kroužku Brno-Lužánky, i přes deštivé počasí akce svůj účel 
splnila. Účast za KS JMK R. Novotný, D. Malá. 
Druhá akce Kroužkování v Avion S.P. – za KS JMK účast Ing. R. Novotný, Ing. D. Malá, M. 
Judas s dcerou, akce velmi zdařilá.   
 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o realizaci propagačních akcí v králičím hopu 
v Brně a ukládá výboru KS zapracovat do návrhu rozpočtu na rok 2020 finanční částku pro 
účastníky těchto akcí. 
Hlasování: Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 
 
6. Pokladní zpráva – aktuální stav  
- z důvodu nepřítomnosti ekonomky KS JMK I. Drobiličové bylo přeloženo na další zasedání 
KS JMK. 
 
7. CV mladých králíků a mladé drůbeže Přerov 2019  
Bod uvedl Ing. R. Novotný, pochválil účast OO Brno. Poznatek z výstavy – veškerá drůbež 
byla na hoblinách, takto to bude i na MORAVII, vyjma vodní drůbeže, kde se dají hobliny 
dolů a nahoru sláma. Dále Ing, Novotný informoval o tom, že další 4 roky bude CV mláďat 
v Přerově, a to 3.víkend v září.   
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o CV MK v Přerově. 
Hlasování: Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 
 
8. Informace o CV Chovatel 2019  
Bod uvedl Ing. R. Novotný, výzva k účasti jednotlivých okresů ve všech třech odbornostech, 
soutěžní kolekce jsou 4 ks, i když některý dostane 0, ostatní zvířata v kolekci se počítají. 
Z rozpočtu KS JMK bude hrazeno klecné za 7 kolekcí v každé odbornosti. Bude společný 
svoz, odvoz z Brna. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o CV Chovatel 2019. 
Hlasování: Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 
 
9. Výstavní podmínky MORAVIA Brno 2019  
Informace o finálních výstavních podmínkách pro MORAVIA Brno 2019 podala Ing. D. 
Malá. Již jsou zveřejněny na webových stránkách KS JMK v rubrice MORAVIA 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK přijala usnesení ohledně přihlašování zvířat na MORAVII s tím, že při 
přihlašování musí chovatel uvést registrační kroužky u holubů a drůbeže tak, jako číslo 
tetování u králíků. 
Hlasování: Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 
 
 
10. Soutěžní podmínky pro udělení titulů MISTR MORAVIA a ŠAMPION MORAVIA 

(Ing. D. Malá) 
V průběhu jednání diskutovány navrhované úpravy soutěžních podmínek pro udělení titulů 
MISTR MORAVIA a ŠAMPION MORAVIA. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje aktualizované soutěžní podmínky pro udělení titulů MISTR a 
ŠAMPION MORAVIA dle návrhů odborných sekcí.  



Hlasování: Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 
 
 
 
11. Harmonogram přípravy výstavy MORAVIA Brno 2019 (Ing. R. Novotný, Ing. D. 

Malá) 
D. Malá seznámila přítomné s harmonogramem přípravy a realizace výstavy MORAVIA 
Brno 2019. V souvislosti s tím byly diskutovány a dohodnuty tyto body: 
- Výstavní výbor – bude ustanoven na dalším jednání KS JMK s tím, že bude aktualizován 
výstavní výbor z roku 2018. 
- L. Reidlinger navrhl zakoupení nůžkových stanů pro příjem a pro výdej pohárů, na prodej 
s cílem snížit náklady na zástěny zapůjčené od Veletrhů Brno, a.s. 
- ještěrka a paleťáky zapůjčit od sponzora (dojedná R. Valeš), za to bude v katalogu reklama 
tohoto sponzora, 
- nutnost zapůjčení salonku S1 v pavilonu E pro schůzi klubu zakrslých králíků (8.12. 9–11 
hodin) 
- Občerstvení – dvě místa – B + E0  
- slámu a seno pro krmení králíků – zajistí Ing. J. Albrecht z Agro Ořechov, ale je nutno zjistit 
jeho kvalitu, kontrolu kvality provede A. Stehlík 
- krmení – králičí granule de Heus, drůbež de Heus + pšenice, holubi – pšenice  
- štěpka – 2 kontejnery – zajistí D. Malá, chvojí na klece od Lesy m. Brna na základě smlouvy 
o reklamě jako v loňském roce, ale pravděpodobně bude snížená kvalita chvojí z důvodu 
napadení smrků kůrovcem 
- do konce listopadu 2019 je nutno dodat jmenný seznam garantů za jednotlivé okresy na 
MORAVII, od čtvrtka do neděle,  
- zajistit sponky na klece se zvířaty proti odcizení 
- zajistit malý pohár – kopii, za vrácení putovního pohárů od OO Znojmo 
- výstavní fundus – otázka velkých klecí Brna na králíky 
- finanční úhrada za zapůjčení klecí na MORAVII (dotaz Ing. J. Albrechta, bude dle 
svazových ceníků, ale nutno předem ukázat technický stav klecí, kontrolu provede L. 
Reidlinger,  
- tabulka finanční náročnosti klecí – dodá L. Reidlinger na příští zasedání 
- trhy na MORAVII budou jen v sobotu 7.  12. 2019, vstupné jako na MORAVII.  
- Zapůjčení vozíků na zvířata – návrh za kauci 500 Kč – rozhodnutí na příštím zasedání 
 
12.  Různé – žádné podněty nebyly podány 
 
13. Usnesení a závěr – přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu ze zasedání. Další schůze 
Rady a Výboru KS JMK bude 2. 11. 2019 ve 14,00 hodin v klubovně ZO Ořechov. 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
Zápis ověřili: Ing. R. Novotný……………….      
Ing. Josef Albrecht  …………………………                               Ing. Radek Novotný 

                                                                                               předseda ČSCH, KS JMK 


